
På Klima-, Miljø- og Teknikudvalgets møde den 5. 
februar 2024 spurgte Anders Liltorp (A) til status på 
samarbejde med Kunstrådet om sikre skoleveje 
 

 

 

 

 

 

 

Spørgsmål 
Anders Liltorp (A) spurgte til status på samarbejde med Kunstrådet om 

sikre skoleveje. Administrationen udarbejder et notat. 

 
 

Svar 
Center for Trafik og Ejendomme har afholdt indledende møde med Center 

for Skole og Uddannelse for at definere opgaven og dens omfang. 

 

Opgaven omkring Kunstrådets medvirken ligger i Vej og Park. Vej og Park 

har indkaldt til møde med deltagelse fra Kunstrådet samt Center for Skole 

og Uddannelse og Center for Trafik og Ejendomme medio marts 2024. 

 

 

 

 

 

 

 

NOTAT 

HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Trafik og Ejendomme 

 

Sagsnr.: 24/3467 

Doknr.: 25781/24 

 

Dato: 29-02-2024 


